

Akademirådsmøde, Referat d. 04/02-2025

- **Kort fra det nye formandskab**
 - Husk at skriv til Formandskabet, hvis man har ”eventuelt”-punkter til dagsordenen, og gerne et stykke tid inden dagsordenen kommer ud.

- **Kommunikation og Eksposering af Akademirådet**
 - Kommuniker til EAAA-medarbejdere at vi står til rådighed til april mødet
 - Søren har ansvar for at kommunikere ud til underviserne på intranettet.
 - Sørg for at gøre formandskabets mailadresse er tilgængelig, så elever har mulighed for at kontakte os den vej igennem.

- **Facility-rundspørge**
 - Der skal findes teams af 2-3 personer til at spørge de studerende om input, evt. i en frokostpause (Sandwich til de frivillige).
 - Johannes og Oliver er valgt som frivillige, de finder ud dato og strukturerer det i samarbejde med Søren.
 - Punkter til Facility, indtil videre:
 - Bemærkninger om det skarpe lys på lamperne, kan det ændres, så det bliver noget varmere lys?
 - Forespørgsel på et køleskab, evt. ved Basement eller i nærheden af kantineområdet.
 - Der spørges også om mulighederne for at få en Quooker på C-gangen.
 - Der er en generel oplevelse af, at der er koldt i lokalerne. Det gør sig gældende i både SH.11, SH.30 og 7.G. Er det muligt at skrue en tand op for varmen i lokalerne?
 - Der mangler knagerækker i følgende lokaler: C1.14, AS.14 og AS.08.
 - Der er en forespørgsel om ure på væggene. F.eks. i kantinen og andre knudepunkter.
 - Mulighed for bedre afskærmning af solen i den øverste halvdel af 7.G-bygningen. Det gør sig gældende i vinterhalvåret, så man kan se, hvad der foregår på tavlerne, når solen står lige ind ad vinduerne
 - Stram stemplerne i hæve-/sænke-tavlerne i 7.G-bygningen, så de faktisk bliver oppe.
 - Snak med Facility omkring vejen mellem SH11 og SH30, og hør om den kan gøres mere farbar for fodgængere.

- Punkter til Facility (og kantinen):
 - Tag kontakt til kantinen i forbindelse med bestik i 7.G, jævnfør forrige møde (tosa@aabc.dk).
 - Der er en forespørgsel på opstilling af kaffekopper i nærheden af Quooker på A-gangen (det kan eventuelt være kantinen, der skal snakkes med her og ikke Facility).
- **Eventuelt**
 - Aktiviteter på skolen og bedre socialt miljø på fællesområder:
 - Der er bred enighed om, at det er en fed idé, og at det er en sag som akademirådet vil gøre en indsats for.
 - Der er nogle logistiske problemer med, at få ting som bordtennis borde og ting, der er større og kræver mere plads sat rundt omkring på gangarealer og lign. af hensyn til brand- og flugtveje.
Til det formål foreslås, det evt. at bruge basement, og så gøre det tilgængeligt for ophold hele ugen, og ikke kun torsdag og fredag, når baren har åbent. Der er dog en bekymring for at, det ikke ville blive ligeså besøgt, hvis det bliver sat ned i Basement, men det kan godt fungere som et alternativ.
 - Arkademaskiner i kantinen, kræver ikke så meget plads og kan underholde mange mennesker på en gang.
 - Eventuel fremgangsmåde, for at få solgt idéen både til studerende og Facility:
 - Få folk involveret igennem en afstemning, så man havde et antal stemmer på den ”fedeste” idé, derefter kan man som akademiråd støtte op om idéen, og derefter snakke med Facility, og potentielt have mange ”stemmer” til at bakke forslaget op.

- Gode forslag til aktiviteter på studiet:
 - Bordtennis
 - Bordfodbold
 - Arkademaskine (involver eventuelt IT-teknologerne i at udvikle spilmaskinerne). Johannes tager fat i folkene fra Create.
 - Airhockeybord.
 - Spillekonsoller (f.eks. PS4 eller Nintendo Switch).
 - Brætspil i kantinen.
 - Udendørs bordtennisbord i forbindelse med etablering af grønt område foran hovedbygningen.
 - Der kan i forbindelse med dette punkt med fordel tages fat i Rebekka fra Facility (rara@eaaa.dk), i forbindelse med det grønne område, der skal anlægges foran hovedbygningen, for at undersøge mulighederne for at etablere udearealer tiltænkt aktivitet og samvær.
 - Mathias melder sig til at være tovholder på at få oprettet meningsmåling og få den op på inforskærme og eventuelt på storskærm i kantinen. Søren kan hjælpe med storskærmen i kantinen.
 - Vi får besøg af borgmesteren d. 19, og vi er blevet spurgt, om vi har noget at sige til ham/snakke med ham om. Hvis der er nogle tanker/idéer så hiv fat i Oliver. Det kan bl.a. være ting omkring Aarhus som studieby, og hvordan vi på Erhvervsakademi Aarhus, herude i Viby, passer ind i det.
 - Der skal videresendes en mail fra Facility til Magnus, med hensyn til lokale 3.01, og hvordan han går videre med at gøre det bedre som undervisningslokale. [Helene melder sig til at videresende mail til Magnus.](#)
- **Næste møde d. 18/3, kl. 14.30, lokale AS.02**